



銅獎 Bronze Award

餐 飲 業 Restaurants



稻香集團 - 潮樓 / 潮館 Tao Heung Group - Chao Inn

稻香集團一直領導業內潮流，致力持續推行環境保護措施，融合嶄新科技及資源節約，達致環保效益。集團更積極鼓勵同事執行環保計劃，時刻為環保出一分力。

Tao Heung Group has always been at the forefront of innovation in the industry, focusing on integrating cutting-edge technologies with energy conservation scheme to achieve environmental sustainability. In Tao Heung Group, everyone is encouraged to implement new environmental protection programmes to work towards a better environment.



分店採用自然光以減少使用能源
Introducing more natural light into shops to reduce energy consumption



採用雲石/木地板代替地毯，避免釋放甲醛，亦可減少使用清潔化學劑。
Marble/timber floor is used instead of carpet to minimize the release of formaldehyde and use of cleaning chemicals.



棄用枱布，可減少水及洗衣粉的使用。
Tablecloth is not used for reducing the consumption of water and washing powder.



提供環保宴席菜單，用燕窩、鮑魚、選參、湯羹代替魚翅。
Shark fin is replaced by cubilose, abalone, sea cucumber and soup in banquet menu.